
 

 

Schriftelijke vragen ex art. 40 van het Reglement van orde gemeenteraad Twenterand, 

gericht aan het college van burgemeester en wethouders 
 
Contactpersoon : r.pape@twenterand.nl 
Onderwerp  : Mestvergister op gemeentegrens  
      Almelo - Twenterand 
Datum   : woensdag 5 oktober 2022 
Beantwoording : schriftelijk  

 
 

Inleiding 

GBT neemt een tendens waar bij onze zuiderbuur, de gemeente Almelo. Het lijkt erop of elke 
vierkante meter wordt bebouwd, dat is natuurlijk hun goedrecht. De plannen met een grote 
milieudruk worden echter stelselmatig gepland langs de gemeentegrenzen, denk aan Business 
Park XL 1&2, windmolens, zonneparken, megastallen en nu dus een gigantische mestvergister. 
Wij vinden deze tendens zeer zorgwekkend omdat dit mogelijk ten koste gaat van de ontwikkeling 
van onze eigen bedrijventerreinen en schade kan berokkenen aan onze natuurgebieden zoals de 
Engbertsdijksvenen. 

 
Op het Bedrijvenpark Twente, op letterlijk een steenworp afstand van Twenterand, wil Agro 
Energie Almelo een grote mestvergister gaan bouwen met een capaciteit van 300 duizend ton. 
Deze installatie moet een kleine 14 miljoen kuub groen gas gaan opleveren jaarlijks. 
Omgevingsdienst Twente wil een omgevingsvergunning afgeven voor de bouw van de installatie.  

 

Radiofragment Pointer – NPO Radio 1 

https://www.nporadio1.nl/fragmenten/pointer/0cc1c5c5-e67a-4299-ba79-cbf0775b61fe/2022-09-23-
reportersnl-omstreden-mestvergister-in-almelo 

 

Milieuorganisatie MOB heeft grote bezwaren. Volgens hen zijn mestvergisters een doodlopende 
weg, de technieken zijn achterhaald, er komt enorm veel extra stikstofdruk bij omliggende 
natuurgebieden als het Wierdense veld en de Engbertsdijksvenen te liggen en er komen jaarlijks 
6000 verkeersbewegingen bij op een toch al dichtslibbende N36 

 
Vragen 

1a. Wat vindt u van deze tendens? 

1b Vindt er afstemming plaats met Almelo over de planning van bouwwerken die een grote impact 
hebben op onze leefomgeving? Wat vindt u van de kwaliteit van de afstemming? Wat zou er 
mogelijk verbeterd kunnen worden? 

1c Vindt er afstemming plaats op Twents en/of Overijssels niveau over de planning van 
bouwwerken die een grote impact hebben op onze leefomgeving? Bent u tevreden over de 
afstemming? Wat zou er mogelijk verbeterd kunnen worden? 

 

2a Is er afstemming met Almelo over de komst van de mestvergister? 

2b Welke consequenties heeft de komst van de mestvergister op de uitbreidingsmogelijkheden 
van onze bedrijven(terreinen)? 

2c Welke consequenties heeft de komst van de mestvergister op de kwaliteit van onze natuur, met 
name de Engbertsdijksvenen? 

2d Vindt u dat Twenterand actie moet ondernemen door bezwaar aan te tekenen tegen de 
mestvergister om de belangen van Twenterandse ondernemers te behartigen en de 
Engbertsdijksvenen te beschermen? 




